
Bunta: aki nem dolgozik, ne is vegyen fel fizetést!
2011. január 26. szerda, 17:47

  Miért most érezte úgy, hogy a továbbiakban nem tudnak együtt dolgozni az alpolgármesterrel?
  

Már régóta fontolgatom, hogy ezt a lépést meg kellene tenni, de én a békességet kerestem.
Még az ősszel is volt egy megbeszélésünk, ahol kértem az alpolgármestert, hogy próbáljon
meg együttműködni.

  

Volt valami konkrét eset, amivel betelt a pohár?

  

Nem volt újabb konkrétum, de egyfolytában rémhíreket terjesztenek a sajtóban, hogy
csúsztatásokat csinálunk. Egyszerűen mérgezik a közvéleményt. Ezeket a sérelmeket már nem
is veszem figyelembe, megszoktam. Itt egyszerűen csak arról van szó, hogy dolgozni
szeretnék, egy nehéz év következik, sok munkánk van. Rengeteg embert el kellett
bocsájtanunk, így szükségünk van minden munkaórára, nem pedig arra hogy a munkánkban
állandóan botlasszanak és ezért vegyenek fel fizetést?
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  Önt akadályozza az alpolgármester a munkájában?  Igen úgy érzem botlaszt, hisz látják a körforgalomtól kezdve minden egyes kérdésben hogyannyilvánultak meg. Feljelentéseket tesznek, mindig keresik a kákán a csomót, azt a csomót, amitsosem találnak meg. De itt nem is ez a kérdés, nem probléma ha időnként ellenkezővéleményen vannak. Viszont az hogy valaki nem jár be dolgozni, hanem egy hónapban 12-13órát van jelen és felveszi a fizetését, ez elfogadhatatlan társadalmi, erkölcsi és mindenféleszempontból.Nem voltam meggyőződve, mennyit dolgozik az alpolgármester és nem láttam a részérőlsemmiféle előterjesztés, aláírást, semmi felé nyomot. Miután több forrásból is meggyőződtem,hogy nem jár be dolgozni és három-négy hónapon keresztül embereket tettem oda, hogymeggyőződjek erről, akkor érett meg bennem ez a javaslat, hogy váltsuk le.  Ezek szerint Ön az elmúlt hónapokban figyeltette az alpolgármestert?  Nagyon egyszerű a dolog, a kapusnak kiadtam, hogy jegyezze, de egyébként is ott van akapunál a nyilvántartás, hogy ki jön, ki megy. Ezek az adatok nyilvánosak. S miután ez hosszúidőn keresztül monitorizálva volt, ráadásul utána még kamerát is szereltünk, így bizonyítéka isvan ennek, úgy gondoltam ezt a problémát a nyilvánosság elé tárom.  

  Milyen konkrét feladatainak nem tett eleget az alpolgármester?  Nem szeretnék ebbe jobban belemenni a határozati javaslatban megjelöltem a kifogásaimat. Azalpolgármesterhez tartozik a szociális osztály és a polgárvédelem koordinálása. Mindkét témaegy nagyon komplex feladatkör és állandó megoldásokat követel. Annyi a munka, hogy akollégáink nem bírják. Amit ő nem végez el azt nekem, nekünk kell megtennünk Bármilyenkérdésbe, ahol megjelent - az alpolgármester - csak rombolt, próbált betartani, nem pedigmegoldást keresni. Mindig csak azt nézte, hogy hol tud egy pálcát betaszítani a küllőim közé. Ha dolgozik, akár terepen, azt kellett volna lássam a másfél év alatt. Egy-egy előterjesztésben,javaslatban, beszámolóban vagy bármiben, ez nem történt meg. De ott van a kolduló gyerekekkérdése, a szociális munkásokkal sem foglalkoznak és sorolhatnám még.  Sokszor személyeskedésbe csap át Ön és az alpolgármester közti vita. A lemondatásikezdeményezésnek van személyes oldala is?  Biztos hogy az emberre hatással vannak a különböző események, nem mondhatom, hogy nem.De amikor valótlanságokat állítanak rólam, a köztudatot mérgezik, a közös dolgainkat próbáljákelrontani, igaztalanul akarnak lejáratni, akkor nem állítom, hogy nincs rám hatással. De nem ezttartottam szem előtt, mert ezt majd kezelik a választók.  

  Ha sikerülne lemondatni az alpolgármester, akkor már megvan az új jelöltje, javasoltja?  Persze, van! Sokkal jobb, de nem kívánom még név szerint megnevezni.  Ha továbbra is marad a jelenlegi alpolgármester, akkor nem tart attól, hogy a leváltásimizériával még jobban elmérgesedik a helyzet?  Ennél rosszabb már nem lehet. És ha ez nem történik meg akkor valószínűleg kell foglalkozzakazzal, hogy  az elmúlt időszakban miket követett el az alpolgármester. Akkor fogok is, vannakeszközeim arra, hogy ezt a kérdést így vagy úgy dűlőre vigyem.Ha nem sikerül leszavaztatni, akkor meg legalább megtudták az udvarhelyiek milyenalpolgármesterük van. Ez már a dolgokat csak előre viszi.  Akkor ez most egy hadüzenet?  Nem hadüzenet, ez csak a dolgokat helyre teszi. Ez egy figyelmeztetés én is csak reagálok,mert nem lehet mindent szó nélkül hagyni. De nem szeretnék ilyennel foglalkozni, mert amígvelük kell foglalkozzak nem tudok a városra figyelni.  
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